
Zápis z jednání  Školské rady Gymnázia pod Svatou Horou Příbram

Přítomni:

Předseda                   Ing. Vojtěch Rod, zástupce rodičů
                  Vlasta Soukupová, zástupce zřizovatele
                  Mgr. Eva Šálková, zástupce učitelů
                                   Mgr. Pavel Sedláček, ředitel školy
                                    

Program:    1. Projednání a schválení úprav přestávek školy

                     2. Informace ředitele školy o vypsání výzvy č. 56  

                     3. Různé

1. Školská rada projednala návrh ředitele na úpravu přestávek školy. Důvodem je souběh odchodů na obědy
naší školy s druhým stupněm sousední základní školy (dlouhé fronty po 6 vyučovací hodině). S  ohledem na
bezpečnost žáků (překotný příchod do jídelny)  je potřeba oddělit příchod žáků jednotlivých škol. Rada se
touto úpravou zabývala a změnu schválila.  Vzala navíc v potaz,  že přespolní žáci mohou využít  dřívějších
spojů domů. 

2. Ředitel školy informoval radu o zapojení školy do výzvy č. 56

3. Ředitel školy informoval o již uskutečněných i plánovaných akcích a projektech školy. Dále informoval obecně
o přijímacím řízení v letošním školním roce.

Usnesení:

1. Školská rada projednala a schvaluje úpravu přestávek školy od 1. 9. 2015 takto: přestávka  po 1. 
vyučovací hodině 8.40 – 8.45, přestávka po 3. vyučovací hodině 10.45 – 10.50. Ostatní zůstávají beze 
změny.

2. Školská rada vzala na vědomí informaci ředitele školy o výzvě č. 56

1. Ing. Vojtěch Rod……………………………………………..

2. Vlasta Soukupová………………………………………………

3. Mgr. Eva Šálková…………………………………………..

V Příbrami 23. 4. 2015

Mgr. Pavel Sedláček ředitel školy


